
 
 

1. Minska andelen kejsarsnitt 
Andelen kejsarsnitt har minskat men behöver minskas ytterligare. Klubbens 
uppfödarpanel tror att en del av problemet är att valpningsproblem för 
bostonterrier har varit ett känt problem och nya uppfödare har det i bakhuvudet 
vid valpning.  

a. Införa mentorskap bland uppfödare så att nyare/osäkra uppfödare har 
möjlighet att få stöd från erfarna uppfödare.  

b. Utbildning i normal valpning och genomgång av RAS och avelsdata 
 

2. Genetisk variation 
Tillgänglig internationell material visar att den genomiska inavelsgraden för 
bostonterrier ligger på en nivå som jämfört med andra raser ligger på den lägre 
skalan. I vår RAS regleras hanhundsanvändningen till att en hanhund ska under 
sin tid i avel ha maximalt 25% av genomsnittligt antal svenskfödda valpar per år, 
vilket i dagsläget är 50 avkommor. Vid genomgång av avelsdata kan konstateras 
att bara en hanhund har 51 valpar, resterande under 50. Dvs detta sköter 
uppfödare och medlemmar så som det regleras i RAS. Naturligtvis efterfrågas de 
hanhundar som syns på tävlingar och utställningar och vi vill medverka till att fullt 
friska och avelsdugliga hanar också används för att ytterligare hålla 
inavelsgraderna låga. 

a. Utbildning/information för hanhundsägare inför avel inklusive genomgång 
av RAS och avelsdata 

b. Klubben tillhandahåller lista på tillgängliga hälsotestade hanhundar 
 

3. Mentalitet 
För att motverka att hundar med överdrivna rädslor, aggressivitet mm används i 
avel vill vi lyfta hundar som har en rastypisk mentalitet. 

a. Presentera BPH-resultat för rasen samt hundar som genomgått BPH på 
klubbens hemsida 

b. Genomgång i avelsdata vid medlemsmöte 
 
 

 
 


